

Title (en)  
Folding stepladder.

Title (de)  
Zusammenklappbare Trittleiter.

Title (fr)  
Echelle escabeau repliable.

Publication  
**EP 0107992 A2 19840509 (FR)**

Application  
**EP 83401958 A 19831007**

Priority  
FR 8218264 A 19821029

Abstract (en)  
The stepladder comprises a first pair of main uprights (2) equipped with a plurality of folding rungs, and a second pair of auxiliary uprights (12) used in combination with the main uprights. This stepladder comprises an elastic member (50) between each main upright (2) and each auxiliary upright (12) which tends to drive the auxiliary upright (12) from a folded position where it is held in place by a locking member to an unfolded service position. One application is the production of a folding stepladder with automatic opening. <IMAGE>

Abstract (fr)  
L'invention est relative à une échelle-escabeau repliable comportant une première paire de montants principaux (2) munis d'une pluralité d'échelons repliables, une deuxième paire de montants auxiliaires (12) associés aux montants principaux. Cette échelle-escabeau comporte entre chaque montant principal (2) et chaque montant auxiliaire (12) un organe élastique (50) qui tend à entraîner le montant auxiliaire (12) d'une position repliée où il est maintenu par un organe de verrouillage vers une position déployée de service. Une application est la réalisation d'une échelle-escabeau repliable à ouverture automatique.

IPC 1-7  
**E06C 1/383**; **E06C 1/14**

IPC 8 full level  
**E06C 1/14** (2006.01); **E06C 1/383** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06C 1/14** (2013.01); **E06C 1/3835** (2013.01)

Cited by  
KR20020074359A; US5726686A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0107992 A2 19840509**; **EP 0107992 A3 19850925**; FR 2535387 A1 19840504; FR 2535387 B1 19850621

DOCDB simple family (application)  
**EP 83401958 A 19831007**; FR 8218264 A 19821029